

MASSAGES TREATMENTS



MASSAGE RELAXANT *RELAXING MASSAGE*

Évadez-vous au rythme des délicates manœuvres enveloppantes et apaisantes de ce soin. Une parenthèse bienfaitrice et relaxante pour le corps et l'esprit.

This relaxing massage is a special moment that slows down the pace of your daily rhythm. With its slow, restrained and enveloping movements, it promotes a total letting go... Let yourself be guided in the sensory and olfactory universe of Immersion...



MASSAGE SPORTIF *MUSCLE EASE REMEDY*

Idéal après un effort, ce traitement complet du corps encourage la relaxation profonde des muscles par l'utilisation d'étirements doux et de manœuvres de massage apaisantes, tout en favorisant la circulation lymphatique et sanguine.

This full-body treatment is ideal after an effort and encourages deep relaxation of muscles through the use of heat, gentle stretches and soothing, promoting lymphatic and blood circulation.



MASSAGE MATERNITÉ *PRENATAL MASSAGE*

Spécialement conçu pour accompagner la femme enceinte à partir du 4^{ème} mois de grossesse, le massage prénatal offre un vrai moment de détente à l'aide d'huiles douces . Ce traitement cible les maux de dos, les tensions et les jambes lourdes, offrant une expérience relaxante.

Specially designed for pregnant woman from the 4th month of pregnancy, the prenatal massage offers a nurturing and comforting massage, adapted for this special time. Using gentle unscented oils, this treatment targets back ache, tension and heavy legs, providing relaxing experience.

TARIFS / RATES

POUR L'ENSEMBLE DES MASSAGES PROPOSÉS
PRICE LIST, APPLIED TO THE ALL MASSAGE MENU

25 min : 48 €

50 min : 80 €

80 min : 115 €